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O rozwoju żeglugi w obszarze Odry

Aktualny  stan  i  perspektywy  rozwoju  żeglugi  w  obszarze  Odry.  Tak  brzmiał  przewodni  temat  dzisiejszego  posiedzenia
sejmowej  podkomisji  ds.  transportu  lotniczego i  gospodarki  morskiej.   Wziął  w  nim udział  Rafał  Jurkowlaniec,  wojewoda
dolnośląski,  który  jest  jednocześnie  pełnomocnikiem  rządu  ds.  Programu  dla  Odry  2006.  Członkowie  podkomisji  oraz
wojewoda obradowali  na temat współpracy międzynarodowej na pograniczu polsko-niemieckim, ochrony przeciwpożarowej
oraz warunków przepływu i żeglugi na Odrze. Uczestnicy posiedzenia nie pominęli tematu związanego z rozwojem turystyki
wodnej. Omówili ją na przykładzie miasta Nowa Sól.
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